

ENCEINTE ETANCHE 2 EN 1 COMPATIBLE BLUETOOTH WATERPROOF 2 IN 1 SPEAKER BLUETOOTH COMPATIBLE

BLP3730



Blaupunkt lance son enceinte speed extrême, une nouvelle technologie qui vous permettra de l'emporter n'importe où sous la douche, à la plage ou à la piscine. Le plus compliqué sera de choisir entre ces 2 coloris.

FONCTIONS

Étanchéité IPX7, elle résiste à l'eau et aux chutes. 20W combinés donneront un son stéréo équilibré et complet à vos musiques préférées. Plus 5 heures d'autonomie Batterie rechargeable intégrée: 2 x 1500mAh

CARACTERISTIQUES TECHNIQUES

Alimentation : DC 5V \equiv 0,8A
Consommation max : 4W
Batterie Li-ion 3000mAh
Fréquence radio : 2402-2480MHz
Puissance sonore : 2x8W
Plage de fréquence : 68Hz-20KHz
Version Bluetooth compatible : 4.2
Portée de fonctionnement : 10m
Autonomie en lecture : 4-6 heures
Temps de charge : 3-4 heures

ACCESSOIRES

- 1 câble USB
- 1 manuel d'utilisation

DIMENSIONS

84 x 84 x 210 mm

POIDS

750 gr

COLISAGE

10 pièces
260 x 100 x 100 mm

Blaupunkt launches its extreme speed speaker, a new technology that allows you to take it anywhere, from the shower to the beach or the pool. The hardest time you'll have is picking between these 2 colors !

FONCTIONS

Its IPX7 certification makes it resistant to water and falls. With 20W of combined power, your favorite tracks come to life with a fuller, balanced stereo sound. More than 5 hours of battery life undercover. Built in rechargeable battery : 2 x 1500 mAh

TECHNICAL SPECIFICATIONS

Rated voltage : DC 5V \equiv 0,8A
Max consumption : 4W
Li-ion battery 3000mAh
Radio frequency : 2402-2480MHz
Sound power : 2x8W
Frequency range : 68Hz-20KHz
Bluetooth compatible version : 4.2
Distance Bluetooth stays connected : 10m
Music playing time : 4-6 hours
Charging time : 3-4 hours

ACCESSORIES

- 1 USB cable
- 1 user manual

DIMENSIONS

84 x 84 x 210 mm

WEIGHT

750 gr

COLISAGE

10 pieces
260 x 100 x 100 mm

● BLP3730.133

GENCODE : 3609020127505

● BLP3730.182

GENCODE : 3609020128052



BLUETOOTH



SOUND POWER



TWO IN ONE



HANDSFREE



SUBWOOFER



WATERPROOF

ENCEINTE ETANCHE 2 EN 1 COMPATIBLE BLUETOOTH WATERPROOF 2 IN 1 SPEAKER BLUETOOTH COMPATIBLE

BLP3730



The silicon case with a built-in clip makes the speaker portable while also protecting it.
La housse en silicone avec un design de mousqueton rend l'enceinte portable et la protège.



The rotative design allows for two 10 W speakers in one, without sacrificing its stability, TWS system for simultaneous sound.
La conception rotative permet de vous proposer deux haut-parleurs de 10W en un, sans entacher sa stabilité. Système TWS pour un son simultané.

The ultra flexible silicon case makes the speaker easier to carry around.
La housse en silicone ultra-souple permet de porter l'enceinte plus facilement.

